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Vážná dopravní nehoda
V dolní části obce Všemina najel 17. června večer osobní auto-
mobil do svodidla. Poplach byl vyhlášen jednotkám profesionál-
ních hasičů ze Zlína a Vsetína, zraněnou osobu transportovala 
Zdravotnická záchranná služba Zlínského kraje do nemocnice. 
Hasiči provedli protipožární opatření a vrátili se zpět na stanice. 
Po zadokumentování nehody Policií České republiky byl poško-
zený automobil naložen na vůz odtahové služby. Při manipulaci 
s vozidlem došlo k vytečení provozních náplní, jejichž likvidaci 
zajišťovali až do pozdních nočních hodin profesionální hasiči  
ze Zlína. Je velkým štěstím, že se v době nehody na tomto místě 
nenacházel žádný chodec či cyklista.

HZS Zlínského kraje

Nakládání s odpady zahrnuje činnosti potřebné k nakládání s od-
pady od jeho vzniku až po konečné zneškodnění. To zahrnuje 
sběr, přepravu, zpracování a likvidaci odpadu, spolu s monitoro-
váním a regulací procesu nakládání s odpady a zákonů, techno-
logií a ekonomických mechanismů souvisejících s odpady. 

Legislativní změny v odpadovém hospodářství z počátku tohoto 
roku přinesly řadu významných změn. Pro obyvatele je tou nej-
významnější novinkou předepsaný hmotnostní limit komunálního 
odpadu 200 kg na osobu a rok, kdy lze uplatňovat výhodnější 
sazbu (slevu) za svoz a likvidaci komunálního odpadu. Tento limit  

Třídit odpad se vyplatí nám všem

se nepočítá individuálně, ale jako průměr všech obyvatel. Je proto 
v zájmu každé obce, tedy nás všech, abychom odpad efektivně tří-
dili a nebyli odkladištěm odpadu, který produkují firmy a obyvatelé  
z jiných obcí. 

V této souvislosti se i u nás připravuje úprava obecní vyhlášky  
a reorganizace systému nakládání s odpadem, vč. sběrného 
dvora. O všech novinkách Vás budeme včas informovat.

Vlastimil Kolařík
místostarosta

Rekonstrukce komunikace vedoucí k Me-
doksu měla být v tuto dobu již v plném 
proudu. V průběhu příprav však projekt 
narazil na nedořešené majetkové vztahy 
jedné z dotčených parcel a nutnost reali-
zace vodovodní přípojky ještě před zapo-
četím vlastní rekonstrukce komunikace.  
V současné době probíhají v těchto zále-
žitostech nezbytná jednání.  

Administrativní průtahy
Ve spolupráci se společností Artendr byla vypracována a podaná žádost na využití do-
tačního programu pro rekonstrukci školy. Součástí systémového řešení měla být rekon-
strukce střechy a fasády. V podkroví bylo mj. počítáno s půdní vestavbou, ve které by 
vznikl doposud chybějící prostor pro společenské akce a besídky. 

Ačkoliv projekt „Rekonstrukce ZŠ Všemina“ splnil veškeré parametry zadání, k finanční 
podpoře Ministerstvem financí ČR vybrán nebyl. Do programu bylo podáno celkem 681 
žádostí o dotaci a podpořeno jich bylo pouze 61. Nezbývá než hledat další možnosti, 
jak projekt realizovat. 

Rekonstrukce školy se odkládá
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Z jednání Zastupitelstva Obce Všemina

29. 3. 2021

● ZO schválilo dodatek č. 2 Smlouvy 
o dílo na stavbu „Rekonstrukce mostu 
v k.ú. Všemina na pozemcích 2401/7, 
116/1, 2417/3, 2327/49, 2327/46, 2417/5, 
115/3, 2402, 2327/45 a 2417/1“ uzavřené 
mezi smluvními stranami Obec Všemina 
a Raeder&Falge s.r.o. Důvodem dodat-
ku je změna předmětu díla a to o nepro-
vedení části prací a dodávek, které byly 
obsahem zadávací dokumentace. Cena 
stanovená smlouvou včetně dodatku  
č. 1 se snižuje z důvodu změny předmětu 
díla podle Položkového rozpočtu – nepro-
vedené práce a dodávky – dodatek č. 2 
ke Smlouvě o dílo o částku 50 812,01 Kč 
bez DPH.
● ZO schválilo Dohodu o výběru poplatků 
a předávání dokladů s firmou Marius Pe-
dersen a.s. a pověřuje starostu podpisem 
dohody.
● ZO schválilo nabídku společnosti VO-
DING HRANICE, spol. s r.o. na zpraco-
vání projektové dokumentace ve stupni 
pro vydání společného povolení a doku-
mentace pro provedení stavby pro stavbu 
s názvem „Všemina – rozšíření vodovo-
du pro lokalitu U třech lipek“, Nabídková 
cena 118 714,- Kč s DPH.
● ZO schválilo žádost TJ Sokol Všemina 
z.s. o poskytnutí dotace z Programu č. 1 
pro poskytování dotací z rozpočtu obce 
Všemina spolkům a místním organizacím 
ve výši 40 000,- Kč na zajištění činnosti 
všech oddílů (nákup vybavení pro spor-
tovní a kulturní účely, opravy zázemí, 
údržbu areálu a potřebné techniky, vyba-
vení budovy, náklady spojené se zajiště-
ním fotbalových zápasů, nájmy autobusů, 
tělocvičen, multifunkčního hřiště, odměny 
pro účastníky akcí pořádaných spolkem – 
turnaje, soutěže, výšlapy akce pro děti).
● ZO schválilo žádost ZO ČSV, z.s.  
o poskytnutí dotace z Programu č. 1  
pro poskytování dotací z rozpočtu obce 
Všemina spolkům a místním organizacím 
ve výši 10 000,- Kč – účel použití – dopl-
nění včelstev po podzimním úhynu, zlep-
šení zdravotního stavu včelstev v ZO, 
zkvalitnění chovů včelstev.
● ZO schválilo finanční příspěvek obce  
ve výši 5 000,- Kč pro pečovatelskou služ-
bu Dotek z.ú. z důvodů navýšení nákladů 
při rozšíření časové dostupnosti pečova-
telské služby, a to na dobu od 7.00 hodin 
do 19.00 hodin denně, včetně víkendů  
a svátků.
● ZO schválilo finanční příspěvek ve výši 

2 000,- Kč pro Zdravotního klauna, o.p.s.
● ZO schválilo výzvu k podání nabídky 
na stavební zakázku malého rozsahu  
na akci „Obecní dům Všemina“, do hod-
notící komise pana Ondřeje Kadlčáka, 
pana Marka Oškeru, pana Vlastimila Ko-
laříka, pana Martina Menšíka a jako ná-
hradníka pana Ladislava Janču.
● ZO schválilo Směrnici č. 1/2021 Posky-
tování informací dle zákona č. 106/1999 
Sb., o svobodném přístupu k informacím 
ve znění pozdějších předpisů.
● ZO schválilo nákup pneumatik MITAS 
MT 9.
● ZO schválilo částku 500,- Kč/hodina  
za použití obecního traktoru pro jiné účely 
než naši obec.
● ZO schvaluje cenu za dřevo – odkorky 
– 250,- Kč/m3 včetně DPH, palivové dřevo 
v délce 1 m – 600,- Kč/m3 včetně DPH, 
dřevo štípané – 800,- Kč/m3 včetně DPH. 
Cena je včetně dopravy.
● ZO schválilo provedení deratizace hlo-
davců na jaře v místech, kde občané po-
dali žádost.
● ZO schválilo vyřazení majetku z majet-
ku obce při inventarizaci k 31. 12. 2020.
● ZO  schválilo investiční záměr pro po-
dání žádosti o dotační podporu z pro-
gramu 29822 Ministerstva financí  
na akci „Rekonstrukce ZŠ Všemina“. Kon-
krétně se jedná o podprogram 298D228 
– Podpora obnovy a rozvoje materiálně 
technické základny regionálního školství 
v působnosti obcí. Zároveň zastupitelstvo 
obce Všemina prohlašuje, že obec vlast-
ní finanční prostředky na dofinancování 
akce v minimální výši spoluúčasti 10 % 
z celkových nákladů.
● ZO schválilo rozpočtová opatření č. 1.
● ZO schválilo u místní komunikace u RD 
pokračovat v mikrozáporech dle původní-
ho projektu, dále pokračovat až na konec 
domu zídkou ke zpevnění komunikace  
a celoplošného asfaltování komunikace.
● ZO schválilo geologický a statistický po-
sudek, vybudování opěrné zdi a vybudo-
vání manipulační plochy u hřbitova.
● ZO schválilo zadání zpracování pro-
jektové dokumentace na cyklostezku  
od Kachtíků po parkoviště u Šemíka.

26. 4. 2021

● ZO schválilo smlouvu mezi obcí Všemi-
na a firmou DI Mihálik, s.r.o. o dočasném 
využívání vyznačené trasy pro odvozní 
soupravy pro odvoz dřeva a pověřuje sta-
rostu podpisem smlouvy. Dále schválilo 

příjem 200 000,- Kč na účet obce jako cizí 
prostředky, tyto prostředky budou použity 
na opravu terénu po těžbě, pokud nebude 
terén uveden do původního stavu.
● ZO schválilo vypracování zprávy lesním 
hospodářem o stavu lesa a ocenění lesa, 
po schválení členy zastupitelstva teprve 
vstoupit do jednání o koupi lesa v katas-
tru obce.
● ZO schválilo vyvěšení záměru  
na směnu pozemků p. č. 1439/13, 
1439/14, 2349/17 a 2349/18 o celko-
vé výměře 321 m2 ve vlastnictví obce  
za směnu pozemku p.č. 2348/5 o celkové 
výměře 342 m2.
● ZO schválilo Smlouvu o bezúplatném 
převodu vlastnického práva k nemovitým 
věcem č. UZSVM/806/2021-BZLM a po-
věřuje starostu k podpisu smlouvy.
● ZO schválilo Smlouvu o pronájem 
pro umístění Z-Boxu na pozemku par.  
č. 2440/3 v k.ú. Všemina ve vlastnic-
tví obce Všemina v blízkosti zastávky  
„U Kachtíků“ cca 2,5 m2.
● ZO schválilo Pojistnou smlouvu o po-
jištění právní ochrany č. 2117770 pro 
vozidlo Fiat Ducato a Dacii Dokker u D.A-
.S. Rechtsschutz AG se sídlem ve Vídni  
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.
● ZO schválilo žádost o povolení umístění 
radiových modulů WB 169/868 a instalaci 
komunikační brány 169 MHz/GSM na be-
tonový sloup u budovy hřbitova a připoje-
ní na elektřinu.
● ZO schválilo kompenzaci smluvní poku-
ty úhradu 61 274,40 Kč firmou Raeder&-
Falge a obec za pomocí těchto finančních 
prostředků zvolí vhodné řešení odvodu 
dešťových vod, pokud firma na tento ná-
vrh nepřistoupí, navrhuje předsedající 
stáhnout bankovní záruku.
● ZO schválilo žádost Římskokatolické 
farnosti Všemina o poskytnutí dotace 
z Programu č. 1 pro poskytování dotací 
z rozpočtu obce Všemina spolkům a míst-
ním organizacím ve výši 40 000,- Kč. 
● ZO schválilo žádost Mysliveckého spol-
ku Všemina o poskytnutí dotace z Progra-
mu č. 1 pro poskytování dotací z rozpočtu 
obce Všemina spolkům a místním organi-
zacím ve výši 40 000,- Kč.
● ZO schválilo poskytnutí veřejnoprávní 
dotace z rozpočtu obce Diakonii Vsetín 
ve výši 5 000,- Kč.
● ZO schválilo poskytnutí veřejnoprávní 
dotace z rozpočtu obce Lince bezpečí  
ve výši 5 000,- Kč.
● ZO schválilo rozdělení zisku do fon-
du ZŠ a MŠ Všemina: rezervní fond – 
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Svoz odpadů 2021
Plasty:  

28. 6., 26. 7., 23. 8., 20. 9., 
18. 10., 15. 11., 13. 12.

21 627,49 Kč, fond odměn – 45 000,- Kč.
● ZO schválilo návrh odpisů a odpisového 
plánu v majetku ZŠ a MŠ Všemina.
● ZO schválilo uzavření komunikace k za-
jištění 26. ročníku Rallysprint Kopná dne 
21. 5. 2021 od 9,00 do 16,30 hodin.
● ZO schválilo Veřejnoprávní smlou-
vu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce  
na realizaci projektu „ Kompostéry do za-
hrad 2“ – dotace z rozpočtu obce ve výši 
330 061,50 Kč, Mikroregion vrátí obci 
85 % z částky 330 061,50 Kč, což činí 
280 552,27 Kč a 15 % uhradí obec Vše-
mina, což je 49 509,23 Kč.
● ZO schválilo Smlouvu o výpůjčce, která 
je realizována v rámci projektu „Doplnění 
sběru separovaných odpadů v obcích Mi-
kroregionu Slušovicko – II. Etapa“.
● ZO schválilo úhradu projektu na vodo-
vodní přípojku k RD  a jako kompenzaci 
za úhradu projektu převod parcely  o vý-
měře 108 m2 do vlastnictví obce Všemina
● ZO schválilo rozpočtové opatření č. 2.
31. 5. 2021
● ZO schvaluje Dodatek č. 2. ke smlouvě 
o dílo na stavbu „Všemina – dobudování 
chodníku podél silnice III/4915 – horní ko-
nec obce“.
● ZO schválilo prodloužení splatnosti po-
platků za odpad do 15. 12. 2021.
● ZO schválilo úhradu vodovodní přípojky 
k RD  v celkové částce 4 235,- Kč včet-
ně DPH a sepsání smlouvy o smlouvě 
budoucí o převodu pozemku o výměře  
108 m2 na Obec Všemina.
● ZO schválilo Strategický plán rozvoje 
sportu v obci Všemina.
● ZO schválilo zadání projektu na vybu-
dování tribuny a projektu na zavlažování 
za cenu 15 000,- Kč.
● ZO schválilo rozpočtové opatření č. 3.

Více informací najdete na:

               www.obecvsemina.eu
Narození: 

Dziak Dominik
Štěpánová Ester
Jakubů Jáchym
Sekulová Aneta

Blahopřejeme rodičům!

Úmrtí:

Juříková Jindřiška
Tomšů Stanislav

Čest jejich památce!

Sňatky:  
 

Vala Adam, Všemina 
Sedlářová Martina, Všemina

Novomanželům přejeme hodně  
štěstí na společné cestě životem!

Jana Sedláčková, matrikářka

Matrika - II. čtvrtletí 2021

Projekt trasy elektrického vedení zvažuje i Všeminu 

jinné, kulturní a civilizační hodnoty v úze-
mí, přítomné limity využití území a rozvo-
jový potenciál obcí. 

Trasa záměru je v současné době kon-
cepčně prověřována v několika úsecích, 
z nichž bude složena výsledná varianta. 

V jedné z několika rozpracovaných alter-
nativ počítá trasa i s územím obce Vše-
mina. 

▲ Pokud by výsledná varianta trasy naší 
obcí procházela, je koridor pro nové elek-
trické vedení ZVN 400 kV vyznačen čer-
veně.

Vlastimil Kolařík
místostarosta

V rámci posílení propojení české a sloven-
ské přenosové soustavy a zlepšení zapo-
jení ČR do evropské elektrizační soustavy 
a zajištění bezpečnosti dodávek elektrické 
energie, byla vypracovaná studie, která 
hledá optimální řešení pro umístění elek-
trického vedení zvláště vysokého napětí 
400 kV. Toto vedení propojí transformov-
nu v Otrokovicích s obcí Střelná, resp. se 
státní hranicí se Slovenskem. Jedná se  
o záměr mezinárodního významu vyme-
zený v Politice územního rozvoje ČR pod 
označením E1.

Vedení 400 kV reprezentuje stavbu pře-
nosové soustavy, která slouží pro zajiště-
ní přenosu elektrřiny po celém území ČR 
a propojení s elektrizačními soustavami 
sousedních států. Přenosová soustava 
je zřizována a provozována ve veřejném 
zájmu. 

Záměr je situován na území Zlínského 
kraje, ale nemá v současné době stabili-
zovanou konkrétní trasu. Území vymeze-
ní záměru dle Politiky územního rozvoje 
ČR představuje závazné východisko pro 
navazující územně plánovací činnost, ze-
jména pro zpracování zásad územního 
rozvoje a územních plánů a je nutné ji re-
spektovat. 

Smyslem územní studie je prověřit a vy-
hodnotit současný stav území a nalézt 
optimální trasu pro umístění záměru,  
a to zejména s ohledem na přírodní, kra-

http://www.obecvsemina.eu/
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Ohlédnutí za školním rokem 2020/2021

Školní rok 2020/2021 byl zahájen 1. září 
2020 a všichni jsme nastupovali do ško-
ly s velkým odhodláním, že již  letos bu-
deme pracovat pouze prezenční formou. 
Začátkem září jsme si naplánovali výjez-
dové projekty, které jsme museli splnit 
v rámci dotací „Šablony II ZŠ a MŠ Vše-
mina“. Hned 4. září jsme vyjeli na farmu 
v Horním Lidči v rámci projektu „Život  
na ekofarmě“. Další výjezd se uskuteč-
nil 9. září s projektem „Jak to bývalo  
na Valašsku“ do Rožnova pod Radhoštěm.  
16. září byl další projektový den „V Africe 
je pěkně horko“ - tento projekt jsme ab-
solvovali v ZOO Lešná. Hned na to násle-
doval projekt „Barevné zázraky přírody“  
na zámku ve Vsetíně a poslední projek-
tový den byl na zámku v Lešné u Valaš-
ského Meziříčí „Život stromů“. Tím jsme 
měli splněny výjezdové projektové dny  
a začali jsme se zaměřovat především  
na adaptaci prvňáčků na školu a také socia-
lizační návyky ostatních dětí, které byly na-
rušeny distanční výukou. Bohužel jsme se 
z prezenční výuky dlouho netěšili, protože  
14. října nám opět uzavřeli školy a zača-
li jsme opět s distanční výukou. Po dobu 
distanční výuky byly žákům zapůjčeny 

tablety, které jsme získali právě z dotač-
ního titulu „Šablony II ZŠ a MŠ Všemina“. 
I když všichni žáci byli vybaveni technikou 
pro výuku, tak byl občas problém s připo-
jením. Připojení v naší obci je opravdu ne-
dostačující. Přesto jsme všechno za po-
moci rodičů zvládali, nejobtížnější to bylo 
pro naše prvňáčky, kteří trpěli nedostateč-
ným kontaktem s paní učitelkou a také se 
svými vrstevníky. 

Jak velké bylo nadšení nás všech, když 
bylo oznámeno, že od 23. 11. 2020 je 
opět zahájena prezenční výuka, si málo-
kdo představí. Vyučující se ihned zaměřili  
na učivo, které bylo nutné žákům dovy-
světlit a docvičit. Některým žákům bylo 
nabídnuto doučování, aby se zvládly roz-
díly mezi žáky. V této době jsme zvládli 
také projekt „Advent“ včetně Mikulášské 
nadílky. Měsíc prosinec byl pro nás velmi 
zatěžující, protože naši školu také postihl 
Covid 19. Žáci 4. a 5. ročníku se téměř 
všichni nakazili a také všichni vyučující, 
kteří v této třídě vyučovali. Přesto se to 
všechno zvládlo a po vánočních svátcích 
jsme opět nastoupili do školy. Nástup byl 
však opět s veškerým omezením – nesmí 

se míchat skupiny žáků, všichni musí mít 
roušky. Prezenční výuka trvala do kon-
ce února a po jarních prázdninách jsme 
opět nastoupili distanční výuku. V rámci 
distanční výuky jsme zvládli taky online 
divadelní představení, což žáky velmi na-
dchlo. 

Pomalu jsme už ani nedoufali, že by nás 
Ministerstvo zdravotnictví a školství pus-
tilo do škol, ale dočkali jsme se téměř 
v polovině dubna, kdy jsme nastoupili na 
prezenční výuku. Nástup byl opět s ome-
zením – nesmí se míchat skupiny žáků, 
žáci musí mít zdravotnickou roušku, za-
městnanci respirátor. Po celou dobu pre-
zenční výuky se nesmí vyučovat hudební 
výchova a tělesná výchova. I přes tato 
omezení jsme byli šťastni, že můžeme 
být ve škole a může probíhat řádná vý-
uka. Období distanční výuky bylo velmi 
náročné nejen pro žáky, ale i pro rodiče  
a taky pro všechny pedagogické pracov-
níky, kteří s takovou výukou neměli zku-
šenosti a museli se během výuky poprat 
s digitální technologií a dálkovým přístu-
pem k žákům, přípravy prezentací a sdí-
lení.
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Předškolní věk má svá specifika, je nutné 
vzdělávat děti jiným způsobem i metoda-
mi, než je tomu v ZŠ. Především se děti 
v mateřské škole socializují, navozují přá-
telství a sžívají se s kolektivem. 

Pandemie toto všechno od března pře-
rušila a my jsme stáli před úkolem vzdě-
lávat distančně alespoň předškoláky.  
Na začátku jsme museli zvládnout tech-
nickou stránku věci. Díky tabletům s na-
hraným programem, které byly zapůjčeny 
všem předškolákům, pak nebylo obtížné 
se jednou týdně na půl hodiny spojit s ur-
čenou skupinkou dětí. Před výukou byly 
všem e-mailem zaslány úkoly a informa-
ce k danému  týdnu a přes obrazovku 
jsme pak téma rozvinuli a aktivizovali děti 
k zapojení a spolupráci. Pro děti i pro nás 
bylo toto setkávání nezvyklé, ale díky po-
moci rodičů se vždy všechny děti připojily  
a více, či méně spolupracovaly.

Od 12. 4. 2021  se do mateřské školy vrá-
tili jen předškoláci a přesto, anebo právě 
proto, že to byla jen menší skupina dětí, 

se vzdělávání dařilo a děti byly tak aktiv-
ní, že na konci dubna se „slétly do školky 
čarodějnice a čarodějové“. Pak děti při-
pravily malé online vystoupení maminkám 
k svátku.  Problémy nebyly ani s pravidel-
ným testováním.

Po návratu všech děti od 10. 5. 2021 se 
pomalu vše vracelo do zajetých kolejí, jen 
u některých se projevily malé adaptační 

V měsíci květnu jsme měli možnost online 
navštívit taky filmový festival ve Zlíně, bylo 
nám umožněno se zúčastnit, jak filmových 
představení, tak dílniček. 

Během měsíce května a června žáci 
1. a 2. ročníku absolvovali projektové 
dny malé technické univerzity – Stavi-
tel mostů, Vodohospodář a Malý ener-
getik. Tyto projekty jsou financovány 
MAS Vizovice. MAS Vizovice taky v le-
tošním roce poskytla žákům základní 
školy a dětem mateřské školy polytech-
nické stavebnice v hodnotě 10 000,- Kč  
a 6 000,-Kč na pomůcky pro matematiku.

V závěru letošního roku jsme zvládli i vý-
tvarnou soutěž Besipu – Autem se vozím 
rád, sedačka je můj kamarád. V této sou-
těži získali naši žáci přední místa:

1. ročník – 1. místo – Matyáš Šustáček, 
2. místo – Veronika Gajdošíková, 3. místo 
– Alex Isáková, cenu Besipu Gábina Krej-
čí, cenu za účast Adam Turna a Helena 
Oškerová
2. ročník – 1. místo Tomáš Rupa, cenu 
Besipu – Emily Šedo, cenu za účast Na-
tálie Dunová
3. ročník – 1. místo Andrea Novotná,  
2. místo – Patrik Tomšů a 3. místo Petra 
Olšinová

4. ročník – 1. místo Klára Halásková,  
2. místo Daniela Krejčí, 3. místo Kryštof 
Tomšů, cenu Besipu Karolína Ježíková  
a cenu za účast Ludmila Gajdošíková.

Ceny byly předány zástupci Městské-
ho úřadu Vizovice a Policie ČR Vizovice  
u příležitosti Dne děti 1. 6. 2021. Všem zú-
častněným žákům patří velký dík za pre-
zentaci naší školy.

Do konce školního roku nám již zbývá jen 
několik dnů a tak jako každý rok i letos 
k závěru patří rozloučení s našimi páťá-

ky, které se uskuteční 28. června 2021  
na myslivecké chatě. Letos se rozloučím 
s 10 žáky, 9 žáků přechází do Základní 
školy Slušovice a 1 žák přechází do Zá-
kladní školy Liptál. Přejeme všem, ať se 
jim daří v dalším vzdělávání.

Všem zaměstnancům přeji krásnou slu-
nečnou dovolenou bez zdravotních pro-
blémů a nabrání sil do další práce. Taky 
všem děkuji za spolupráci po celý školní 
rok.

Mgr. Bc. Marta Korytarová

Z naší mateřské školy
problémy. Společně jsme pak již oslavili 
Den dětí a díky rodičům měly děti zážitek 
z nalezeného pirátského pokladu.

Koncem června proběhlo rozloučení 
s předškoláky a kvapem se nám přiblíží 
prázdniny. Všichni pevně doufáme, že se 
po prázdninách setkáme zdraví a plní elá-
nu.

Věra Polášková

Loučení s předškoláky.
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Firma SPUR a. s. Zlín nám dodala jako sponzorský dar 750 kusů 
respirátorů. Tyto jsme v balíčkách po pěti kusech předali našim 
občanům, straších 70 let a členkám naší organizace. 

Pátého května jsme uctili památku našich občanů, obětí II. svě-
tové války, položením věnce na společný hrob  před  všemins-
kým  kostelem. Navštívili jsme s blahopřáním naše členy, občany 
jubilanty.

Pokud se změní do podzimních dnů pandemická situace v náš 
prospěch, naše obec by mohla zajistit pro naše členy a důchod-
ce poznávací zájezd.

Vážení  občané, za MO ČČK vám přeji  příjemné, ve zdraví  pro-
žité  letní  dovolené, dětem krásné prázdniny. 

 Jana Ježíková  
předsedkyně  MO ČČK

Je za námi další školní rok, který byl 
obzvlášť náročný jak pro paní učitel-
ky, tak pro žáky a rodiče. Určitě nebudu 
mluvit jen za sebe, když napíšu VELKÉ  
PODĚKOVÁNÍ paním učitelkám za skvě-
le odvedenou práci při distanční výuce 
a nekonečnou trpělivost. V jednom kuse 
totiž na počítači vypadával zvuk, obraz 
nebo rovnou skolaboval celý systém. Ta-
ková výuka musela být tímpádem nesmír-
ně náročná, stejně jako udržet pozornost  
u žáků. 

Velmi nás potěšila velká návštěvnost 
rodin na Jarním putování s úkoly, díky  
za pozitivní ohlasy :-)

Pohádkový les se bohužel nemůže konat 
z důvodu každoroční vysoké návštěvnos-
ti, která se v současné době nepovoluje. 
Snad konečně za rok? 

V Den dětí dostali malí piráti a námoříci  
z naší MŠ sladkosti v poctivě ukrytém  
pokladu, který museli nejprve najít. Děku-
jeme jménem nadšených dětí paním uči-
telkám za velké dobrodružství. 

Předškoláci se důstojně rozloučili s paní-
mi učitelkami, předali dárky na památku  
a tak završili jednu etapu svého života. 
Pohoštění zajistilo KRPŠ. 

Rádi bychom vám ve stručnosti zre-
kapitulovali akce uplynulého školního 
roku 2020 - 2021:

V září se uskutečnila Drakiáda s táborá-

kem u Tří lipek. V říjnu proběhl Svoz ko-
vového odpadu. Pochod broučků byl kvůli 
epidemii koronaviru zrušen. Začátkem 
prosince nemohl sv. Mikuláš obdarovat 
děti osobně, tak dárky nechal „u dvěří 
ZŠ“. Taktéž všichni školní zaměstnanci 
dostali k Vánocům drobnou pozornost.  
V únoru se po dlouhé době nekonal tra-
diční karneval. Zakoupili jsme do MŠ nový 
nábytek. V březnu se konalo Jarní puto-
vání s úkoly pro všeminské děti pouze  
v mezích katastru obce podle vládních na-
řízeních.

V sobotu 26. 6. 2021 jsme uspořádali   
ve spolupráci s TJ Sokol akci nejen  
pro děti s názvem CESTA ZA POKLADEM  
Z HRÁDKU, kde byla připravená 
nenáročná trasa s úkoly, které hravě 
zvládly i ti nejmenší. Děkujeme všem  

Český červený kříž

KRPŠ Všemina

za účast na této akci a budeme se těšit  
na příští setkání!

Dne 3. 9. 2021 je v plánu pro děti SPOR-
TOVNÍ DEN ve spolupráci se ZŠ a TJ SO-
KOL Všemina.

Velmi si vážíme přístupu obecního zastu-
pitelstva a rovněž patří náš dík všem ak-
tivním rodičům.

Dětem přejeme radostné prázdniny. Aby 
si odpočinuly, užily si babiček, dědečků  
a všech kamarádů. No a v září se těšíme, 
že se společně vrhnem do dalších akcí  
a výzev, které nás, jak pevně doufáme, 
čekají! Ahooooj! 

Za rodiče z KRPŠ  
Helena Burgetová

Loučení s předškoláky.
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Domácí hospic Devětsil

Milí občané, 

ráda bych vám poskytla pár informací 
o domácím hospici Devětsil, který patří 
mezi služby poskytované Diakonií Vsetín 
a jehož jsem od července 2020 vedoucí 
lékařkou. 

Co je to domácí hospic? Je to odborná 
zdravotní péče poskytovaná v domácím 
prostředí nemocným, kterým byla ukonče-
na léčba ve chvíli, kdy již nepřinášela dal-
ší naději na uzdravení (např. onkologická, 
orgánové selhání, apod.). Často mluvíme 
o paliativní péči – ta obsahuje především 
léčbu bolesti a dalších nepříjemných pří-
znaků nemoci, mírnění tělesných, dušev-
ních i duchovních strádání nemocného.  

Domácí hospicová služba zahrnuje ne-
mocného i pečující rodinu, která zajišťuje 
celodenní péči o svého příbuzného. Cí-
lem je pomocí i radou doprovodit nemoc-
ného i pečující k přípravě a přijetí smrti,  
ke které nevyléčitelné onemocnění  
ve svém konečném stádiu směřuje. Tým 
domácího hospice tvoří lékař, zdravot-
ní sestry, sociální pracovník, psycholog  
a duchovní. Svou službou se snaží re-
spektovat přání a požadavky nemocného 
i jeho okolí. Službu doporučuje nejčastě-
ji praktický lékař nebo specialista (např.  
onkolog) po ukončení léčby. 

Převzetím do domácího hospice poskytu-
jeme nemocnému léky podle aktuální po-
třeby, především na účinné tišení bolestí, 
formou tablet, náplastí či injekcí. Zajišťu-
jeme dostatečnou hydrataci a vyprazd-

ňování. Pečujeme o nejrůznější uměle 
vytvořené vývody, permanentní cévky (ka-
tetry) a rány. Podle potřeby provádíme od-
lehčovací punkce pohrudničního výpotku 
nebo ascitu. Významnou pomocí v péči  
o hospicového pacienta je polohovací po-
stel, kterou zapůjčujeme spolu s dalšími 
potřebnými pomůckami (např. odsávačku 
dýchacích cest či oxygenátor na podpo-
ru dýchání). Sociální pracovnice vyřizuje 
příspěvek na péči, na který má nemocný  
i rodina nárok. Pečující rodinu zaučuje-
me a podporujeme v jejich péči. Službu 
poskytujeme v případě nutnosti kdykoliv, 
tedy 24 hod. denně 7 dní v týdnu. Služba 
je hrazená z veřejného zdravotního pojiš-
tění. 

Dovolte mi na závěr uvést dopis, který 
jsme s vděčností přijali od Vašich spoluob-
čanů po ukončení hospicové péče v jejich 
rodině: 

„Rádi bychom využili tuto příležitost podě-
lit se s občany o velmi citlivé téma, jako 
je domácí hospicová péče.  Je to služba,  
o které se málo mluví a bohužel i málo 
ví. Každý z nás zažije v životě okamžik, 
kdy mu umírá člověk velmi blízký a mít 
sílu tuto situaci zvládnout až do odchodu  
na věčnost, není vůbec snadné. Naše 
rodina měla to štěstí a dozvěděla se  
o službách Vsetínského domácího hos-
pice Devětsil, který nám umožnil strávit 
poslední chvíle s naší milovanou osobou,  
a to v domácím prostředí mezi členy ro-
diny. Díky Devětsilu jsme se připravili  
na tuto smutnou skutečnost a dopřáli naší 
milé osobě poklidné dožití v rodinném 

kruhu. Důležité je zmínit se o velmi vstříc-
ném, empatickém a profesionálním přístu-
pu kvalifikovaných lékařů a sester.  Vřele 
děkujeme a vyjadřujeme hluboký obdiv je-
jich práce. 

Tyto věty však nejsou pouze poděková-
ním, ale mohou sloužit jako doporučení 
pro všechny občany, kteří se rozhodnou 
této lidské služby využít.“

Ivana a Robert Tomšů 

Domácí hospic doprovází nemocného  
a jeho nejbližší okolí ke smrti. Existuje 
dobrá smrt a lze se na ni připravit? Pokud 
věříme, že smrtí život nekončí, jen pře-
chází na „druhou stranu života“, potom už 
umírání nemusí být pro všechny jen těžké 
a bolestné, ale i plné naděje. Dobrou pří-
pravou na smrt může být i to, že se učí-
me denně umírat svému sobectví a růst  
ve službě a lásce k bližním – přinese nám 
to svobodu a radost, které ve smrti po-
zemské dojdou své plnosti a které bude-
me prožívat jednou bez konce…

Věřím, že my, lidé vyhnaní z ráje, se smrtí 
do něho zpět navracíme… 

Máme před sebou krásnou dobu prázdnin 
a letního odpočinku. Přeji všem načerpání 
sil a zdraví na těle i na duchu. 

MUDr. Zdislava Tělupilová 

Kontakt na Domácí hospic Devětsil: 
Telefon: 737 266 974 

E-mail: devetsil@diakonievsetin.cz

Klub chovatelů jezevčíků České Republiky z.s. Vás zve  
na 27. ročník Memoriálu Rudolfa Kristla (MRK KCHJ ČR) 

se zadáváním čekatelství CACIT, r. CACIT, CACT a r. CACT. 

Pro všechna plemena jezevčíků IV. skupiny FCI,  

který se koná dne 13. - 15. 8. 2021. 

Ve spolupráci s MS Březina Slušovice a MS Všemina.

Přihlášky zasílejte na adresu: Monika Hnátek Illová, Bělá u Jevíčka 42,  
569 43 Jevíčko, tel: 731 164 098, e-mail: monika.illova@seznam.cz

Uzávěrka přihlášek: 24. 7. 2021

Podrobné informace k soutěži naleznete na adrese: www.kchj.cz

mailto:devetsil@diakonievsetin.cz
mailto:monika.illova@seznam.cz
http://www.kchj.cz/
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Římskokatolická farnost Všemina - život v radosti

Žijeme v době, která je podle mnohých 
ovlivněna zejména covidem. Tak se to 
navenek při povrchním pohledu může je-
vit. Navíc jsou lidé všemi komunikačními 
prostředky, politiky i odborníky výrazně 
strašeni „nedozírnými následky“, zejména 
smrtí a počtem mrtvých. Jen jsme nějak 
pozapomněli, že smrt je nedílnou sou-
částí života a že jednou zemřeme všich-
ni. Strach psychicky rozkládá jednotlivce  
i celou společnost a zotročuje. Na sku-
tečnou pravdivou analýzu dopadu covidu 
a statistických dat si budeme muset ješ-
tě delší dobu počkat. To, co z dílčích dat 
někteří populisté dedukují je pouhá dema-
gogie. Pouze z pýchy a hlouposti lze říci,  
že za covidem uděláme tečku.

Podstatnou věcí o které nemluvíme, ne-
uvažujme a nechceme vnímat je hluboká 
krize evropské, případně euroatlantické 
civilizace, která mnohem výrazněji ohro-
žuje společnost než covid. Naší společ-
nosti hrozí kolaps, zhroucení. V důsled-
ku toho pak nastane zásadní přeměna  
a daná společnost přejde do jiné. Kolaps 
je ze své povahy něco nechtěného, co se 
projeví jako náhlá a zásadní změna struk-
tury společnosti. 

Rozpory uvnitř států samotných (ne války) 
stojí za většinou vnitřních konfliktů. Ko-
laps představuje fragmentaci společnosti  
na množství menších subjektů, zeslabo-
vání centrálních funkcí, úpadek ekonomi-
ky, nefunkčnost ideologií. Ve společnosti 
rostou rozpory, zloba, nenávist mezi jed-
notlivými skupinami. Nemožnost disku-
ze, každý má svoji „pravdu“, neuznávat 

výsledky voleb pokud zvítězí protistrana.  
To všechno se projevuje zejména v poli-
tické oblasti. Navíc nechceme respektovat 
přírodu, ničíme naši planetu, vytváříme 
ekologické pohromy. 

Ideologie vedou k rozdělení a rozpolce-
nosti, k vytváření různých táborů, k vzá-
jemnému odsuzování jeden druhého.  
To se projevuje v rodinách, v obcích i v ce-
lém státě. Společnost ztratila tmel, který 
by ji sjednocoval. Na tom se dá vybudovat 
pouze Babylón, zmatek a chaos.

Tak z naší společnosti se vytratila radost, 
vnitřní pokoj, touha vytvářet společenství, 
jednotu, sdílet svůj život s druhými. Mějme 
úctu a lásku k vlasti a k rodnému jazyku, 
milujme je. Važme si češtiny. Poslanci par-
lamentu ji ničí. 

Pojítkem, tmelem, který nás sjednocoval 
bylo až do nedávna křesťanství, které 
jsme ze života vytěsnili. Je to právě naše 
ztráta víry, křesťanského způsobu živo-
ta, smyslu pro duchovní rozměr člověka, 
který nás dovede ke kolapsu. Také však 
víme, že v dějinách vítězí Boží plán spásy 
k záchraně člověka. Nikdy nic není pře-
dem ztraceno. Veďme Ježíšův životní styl, 
jako On naplňujme Otcovu vůli a respek-
tujme Boží Slovo. Pak budeme mít pra-
vou radost, nebudeme se bát kolapsu ani 
smrti a svým životem budeme směřovat  
do Božího království. 

Krásný odpočinek během letních měsíců 
s načerpáním nových duchovních a těles-
ných sil Vám přeje

  P. František Kuběna SJ

Včelaři
Milí spoluobčané,
    
letošní jaro přineslo chladnější a deštivější 
počasí pro včelstva, to znamená, že vče-
ly mohly létat jen pár dnů v měsíci, zbylé 
dny byly uvnitř úlů a včelí matka omeze-
ně polodovala. Můžeme vidět, že se vče-
lám i tak podařilo opylovat třešně a trnky. 
Ohledně jabloní a hrušní to letos bude 
s případnou úrodou slabší.

Po těchto pár teplých dnech včelstva měla 
větší oblasti plodu a pak ve studenějším 
počasí včel přibývalo a práce venku ne-
byla. Stalo se pak v mnohých případech, 
že po chladnějším období se včely rojily, 

někdy i 80 % včelstev na stanovišti. Těžko 
tomu šlo zabránit, když do úlů se může-
me podívat jen při teplotách nad 15 stup-
ňů za určitých povětrnostních podmínek. 
Vyšší teploty k nám přišly koncem května  
a mohli jsme tak včelstva důkladněji zkon-
trolovat a rozšiřovat.

Denní přínos nektaru a pylu již nyní stačí 
pokrývat základní potřeby včelstva a med-
níky se mohou pomalu plnit. Květového 
medu letos mnoho nebude, budeme dou-
fat, že letos zameduje les a dočkáme se 
medovicového (lesního) medu. V červnu 
nám vykvétá trnovník akát a náš národní 
strom lípa. Vůně z těchto květů bývá vý-
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razná a včely jim nemohou odolat.

Případné točení květového medu může 
být letos kolem 20.6., ale každé včelstvo 
je jiné a není tak zaručeno, že bude tako-
vého medu dostatek i pro samotné vče-
laře. Každý včelař má nově za úkol svá 
včelsta přeléčit kyselinou mravenčí nebo 
thymolem, jde o přírodní léčiva, která ne-
zanechávají žádné stopy v medu. Toto 
léčení je opět boj proti roztoči (varroa 
destructor), který nejspíše stojí za našimi 
úhyny včelestev v letošním roce. Někomu 
nepadly žádné včely, někomu 2/3. Včelaři 
to ovšem nevzdávají a i letos mají v plánu 
své počty včestev doplnit.

Přeji všem krásné letní počasí, hezkou 
dovolenou, zdravá včelstva a dostatek 
medu.

Vít Chovančík

Hasiči Všemina

Vážení a milí čtenáři,  
i letošní jaro jsme s ohledem na vládní 
opatření některé plánované akce pro jar-
ní období museli bez odkladu zrušit. Nic-
méně postupné rozvolňování umožnilo 
obnovit činnosti příprav na požární sport, 
přesto ale došlo i letos znovu ke zrušení 
1. kola požárního sportu, které jsme měli 
letos hostovat u nás (odloženo z loňska), 
a několik dalších akcí, včetně pravidelné 
poutě hasičů na Sv. Hostýn na konci dub-
na. 

Zásahová jednotka v uplynulých 3 měsí-
cích měla několik výjezdů k zásahům: 

● 15. 03. 2021 – Požár dřeva u obytné 
chaty na areále.
● 24. 04. 2021 – Rozsáhlý požár lesa  
v katastru obce Liptál - doprava vody cis-
ternami na místo zásahu v obtížně pří-
stupném terénu; při zásahu došlo k poru-
še na CAS Tatra, kterou aktuálně v rámci 
brigádnických hodin opravujeme.

Proběhly technické kontroly na ZA Avia  
a ZA Fiat; na hasičské zbrojnici je aktuál-
ně parkovaný ZA Fiat a připraveny ostat-
ní zásahové prostředky. CAS Tatra, CAS 
Škoda a ZA Avia jsou zaparkovány v ná-
hradní garáži v obecních prostorách haly 
„Na Kanadě“.

Za podporu Všeminských hasičů pa-
tří velký dík starostovi Obce Všemina 
a jejím zastupitelům. Díky rovněž všem 
členům zásahovky a členům výboru SDH 

za obětavé nasazení, nezištnou pomoc 
druhým a pomoc při údržbě a správě tech-
niky.

Vzhledem k uvolnění opatření Vlády ČR 
proti šíření koronaviru jsme postavili v pá-
tek večer 30. 4. 2021 v komorní sestavě 
Májku na farním hřišti. Letos kvůli ne-
nechavci z Neubuze, který se zaštiťoval 
„tradicí“, nevydržela. Poněkud přihlouplý 
čin někoho, kdo sám žádný máj nepostaví  
a druhým pokácí, ukazuje na slabodu-
chost takovéhoto jednání. Dne 14. 5. pak 
proběhla velká brigáda na zbrojnici, kdy 
byl proveden celkový úklid s kontrolou 
a uložením výzbroje. Další brigádou 
byla 2. 6. 2021 příprava dřeva pro stav-
bu přístřešku na hasičském cvičišti 
Pod Hrádkem. Zároveň jsme pro účely 
dostatku vody na cvičišti pořídili nákladem 
z našeho rozpočtu vyřazenou nádrž, jako 
zásobárnu během sezony pro tréninky 
cvičících družstev. V létě návazně plánu-
jeme na cvičišti výstavbu přístřešku u kon-
tejneru a osazení nádrže.

Rozvolnění opatření nám následně do-
volilo uspořádat v neděli 30. 5. 2021 akci 
Kácení Májky, na kterou byli zváni všichni 
občané, a která proběhla v příjemné odpo-
lední atmosféře na farním hřišti. Připrave-
no bylo posezení s pohoštěním pro všech-
ny příchozí zdarma, které šlo nákladem 
obce Všemina. Na místě je poděkování 
všem, kteří akci připravili, Obci Všemina  
a všem, kteří nám přispěli na mladé ha-
siče.

Požární sport: tréninky všech našich 
družstev se letos rozběhly od 12. 5., kdy 
začala platit rozvolnění pandemických 
opatření. Některé jarní tradiční pohárovky 
byly zrušeny, stejně tak okrskové 1. kolo 
pož. sportu. Proběhne pouze okresní kolo 
11. 7. 2021 ve Velkém Ořechově, kdy za 
okrsky budou družstva nominována. Le-
tos však již díky dalšímu rozvolňování pro-
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běhlo 13. 6. 2021 jarní kolo Hry Plamen 
v Otrokovicích. Naši mladí hasiči tak  
po dlouhé pomlce vyzkoušeli své doved-
nosti.  Další pohárové soutěže nás čekají 
až po závěrce tohoto čísla v letních měsí-
cích, kompletní výsledky proto přineseme 
v podzimním zpravodaji.  

Musíme bohužel informovat, že i letošní 
ročník Všeminských slavností, který 
pořádáme s TJ Sokol Všemina pod pat-
ronací Obce Všemina, jsme po dohodě 
se Sokolem Všemina zrušili a to s ohle-
dem na nejistotu podmínek, za jakých lze 
festivalové akce pořádat. Alespoň malou 
náplastí pro naše mladé hasiče, jejich ro-
diče, naše členy, ale i pro všechny obča-
ny, kteří budou mít zájem, bude Hasičské 
odpoledne, které plánujeme v období ter-
mínu slavností – tj. v sobotu 7. 8. 2021.  
Na místním hřišti vám mladí hasiči uká-
ží své dovednosti při požárních útocích 
a štafetě, a budete si moci prohlédnout 
kompletní hasičské vybavení a techniku. 
Zároveň takto připomeneme 85 let trvá-
ní našeho sboru a setkání bude i jakousi 
náhradou za Valnou hromadu SDH, kte-
rá musela v lednu proběhnout korespon-
denčním způsobem. O akci budete infor-
mováni prostřednictvím obecního rozhlasu  
a webových stránek obce. Přijďte strávit 
příjemný letní čas, nudit se určitě nebu-
dete. Dále pak plánujeme v neděli 22. 8. 
slavnostní mši svatou za všechny živé  
a zemřelé členy sboru v našem kostele.

Je před námi prázdninová sezóna, bě-
hem které se otevírá snad více možnos-
tí, jak se osvěžit po týdnech obtížných 
časů, které doufejme jsou již za námi. 
Tímto vám přejeme do pohodových let-
ních dnů, abyste si užili krásný čas do-

volených, odpočinuli si a načerpali čers-
tvých sil. A když oheň ve volné přírodě,  
tak na bezpečném tábořišti.
Za Všeminské hasiče

Pavel Šustáček a Alois Gargulák

HASIČI

VŠEMINA
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Až do března letošního roku jsme se v rámci činnosti myslivecké-
ho spolku soustředili jen na přikrmování zvěře a samostatný lov 
škodné a černé zvěře. V celé republice v tuto dobu stále platila 
omezení v souvislosti s pandemií covidu, doufali jsme proto ve 
zlepšení v co nejkratší době. S postupným rozvolňováním jsme 
v dubnu uskutečnili brigádu na vyřezání a vyklizení našeho po-
zemku pod Čapákem (bývalé Zvonařovo). Plánujeme zde vysa-
dit ovocné stromky. Na jejich zakoupení chceme získat dotaci, 
kterou pro zvelebení a zvýšení úživnosti honiteb poskytuje Mi-
nisterstvo zemědělství. Brigáda proběhla za hojné účasti členů. 
Udělalo se kus dobré práce, a to i díky příjemnému počasí. Všem 
zúčastněným patří velké poděkování.

Jak jsem se zmiňoval v minulém čísle zpravodaje, myslivecký 
spolek podal žádost na finanční dotaci na zařízení a vybavení 
areálu myslivecké chaty z výzvy MAS Vizovicko a  Slušovicko. 
Vše proběhlo úspěšně a naše žádost byla přijata. Teď už musíme 
jen počkat, zda z velkého počtu doručených žádostí bude k po-
skytnutí dotace vybrána právě ta naše. Potěšila nás také infor-
mace ze stavebního úřadu ve Slušovicích, že stavební povolení 
na společnou budovu telekomunikačního zařízení a veřejných 
toalet v našem areálu je stále platné. Můžeme tak bez úředních 
průtahů vybudovat toalety podle již schváleného projektu. Pokud 
to finanční možnosti obce dovolí, rádi bychom s realizací začali 
co nejdříve, ideálně v měsíci srpnu nebo září. 

Vzhledem k rozvolnění jsme mohli uspořádat i výroční členskou 
schůzi. Konala se 12. června na myslivecké chatě za účasti zá-
stupců obce, honebního společenstva, zástupců dalších spolků 
obce a příznivců myslivosti.

V červenci bychom vás rádi pozvali na oblíbenou „Červencovou 
noc“. Proběhne 17. 7. v našem areálu s pohoštěním, na které 

Myslivecký spolek Všemina

jste zvyklí a které se stalo již tradicí, stejně jako hudební dopro-
vod skupiny Kosovci. Všichni jste vítání. Od 17. do 19. července 
bude probíhat také Okresní chovatelská výstava trofejí, která se 
letos uskuteční v Zádveřicích. Každý myslivec se chce podívat 
na výsledky lovu za uplynulý myslivecký rok v okrese Zlín. Vzhle-
dem k naší akci se s tím budeme muset nějak „poprat“ a najít 
alespoň chvilku na prohlídku. Naštěstí to nemáme daleko.  

V letošním roce se náš spolek stane spolupořadatelem vrchol-
né soutěže pro všechna plemena jezevčíků. V termínu 14. -  
16. 8. 2021 se uskuteční 27. ročník Memoriálu Rudolfa Kristla 
ve spolupráci MS Březina Slušovice a MS Všemina. Soutěž se 
odehraje v katastrech obcí Slušovice a Všemina, největší bří-
mě ponese MS Březina. U nás se bude hodnotit práce v lese  
na pobarvené stopě, pro tuto disciplínu využijeme jen určitou 
část honitby. Konkrétní místo včas oznámíme. Účast veřejnosti 
je samozřejmě možná, všichni ale musí respektovat pokyny po-
řadatelů. Věřím, že akce proběhne ke spokojenosti všech. Příz-
nivý ohlas této naší společné akce by se v mysliveckých spolcích 
a v kruzích myslivecké kynologie šířil velmi rychle a otevřel by 
nám možnost pořádání podobných soutěží i v budoucnu.

V sobotu 28. 8. 2021 společně s Honebním společenstvem 
uspořádáme v areálu naší chaty „Konec prázdnin po myslivecku“ 
s tradičním programem. Letos se navíc můžete těšit na výstavu 
vybraných trofejí zvěře, kterou jsme ulovili v naší honitbě. Nabíd-
neme také zajímavou kolekci fotografií k příležitosti 70. výročí 
založení organizované myslivosti v naší obci. I na tuto akci jste 
všichni srdečně zváni. 

Myslím, že přehled naplánovaných akcí je opravdu pestrý.  
Už jen vzhledem k tomu, že nám v květnu naplno začala lovecká 
sezóna a je potřeba plnit i plán lovu. Ted´ už je jen potřeba věřit, 
že se situace konečně stabilizuje a všichni se budeme těšit dob-
rému zdraví.

 
Čala Alois, předseda spolku

Ráno...

...uklizeno!

večer...
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TJ SOKOL

Vážení spoluobčané,

letní počasí se sebou naštěstí přineslo 
řadu uvolnění a zmírnění opatření. Teď  
už v plném proudu probíhá příprava ma-
lých i velkých fotbalistů, volejbalistů a tu-
risté čekají na první výšlapy. V zimě téměř 
stovka lidí absolvovala naši výzvu Vše-
minská 1000ovka!!! I na základě zájmu  
a kladných ohlasů, chystáme pro budoucí 
návštěvníky vrcholů v okolí překvapení.

V sobotu 12. 6. se uskutečnil již 3. ročník 
volejbalového turnaje, který byl opět kvů-
li nepříznivému počasí přesunut do haly  
v Liptále. Děkujeme obecnímu úřadu 
za umožnění konání této akce. Všichni 
zúčastnění si celou akci náramně užili.  
Za necelý týden 18. 6. proběhla na hřišti 
valná hromada, kde se zhodnotil v mno-
hých směrech náročný rok 2020 a před-
stavil se plán činností na rok 2021.

V sobotu 26. 6. se uskutečnil tradiční po-
chod OKOLO Všeminy, který s námi i letos 
uspořádala místní KRPŠ s cestou za po-
kladem pro děti.

Jarní část fotbalových soutěží byla zruše-
na a protože se neodehrála ani polovina 
zápasů, tak se celý ročník anuloval. Na-
štěstí se pandemie neodrazila v zájmu 
mladších i starších fotbalistů a do další se-

zóny opět přihlašujeme 2 mužstva. Muž-
stvo mužů i nadále vede Pavel Gajdošík 
a u přípravky se podařilo rozšířit trenérské 
řady a aktuálně máme k dispozici 6 trené-
rů. U této kategorie je potřeba i kvůli vel-
kým věkovým rozdílům, upravovat trénink 
dle schopností a dovedností dětí.

Ve zpravodaji najdete přehled plánova-
ných akcí na léto 2021. Budeme se sna-
žit akce uspořádat s ohledem na aktuál-
ně platná omezení. Mnohé určitě zamrzí 
absence Všeminských slavností. Hlavní 
pořadatelé TJ s SDH se téměř jednohlas-
ně dohodli, že 10. jubilejní ročník si ne-
zaslouží jakákoliv omezení a věříme, že 
příští rok 30. 7. 2022 to na hřišti všechno 
konečně vyjde a slavnosti se vydaří stejně 
jako před covidem. 
 
Největší akcí na hřišti bude zápas Ho-

řanska s Dolanskem, kde se oba týmy  
po roce opět utkají o putovní pohár.  
Všichni jistě zafandí o přestávce exhibici 
naši mladých fotbalových nadějí. Dále se 
děti mohou těšit na malování na obličej, 
tetovačky apod. Nejen pro dospělé zahra-
je od 20:00 hod. místní kapela Kosovci.  
Každou prázdninovou sobotu plánujeme 
mít otevřenou letní zahrádku, která měla 
vloni velký úspěch. V září nás čeká spor-
tovní den pro děti z MŠ a ZŠ Všemina  
a další dva memoriály. Věříme, že si  
na najdete čas a navštívíte naše akce.  
Do nastávajících dnů přejeme hlavně to 
zdraví a dětem krásné prázdniny.

Dále se snažíme zvelebovat a plánovat 
vylepšení našeho zázemí na hřišti. Obec-
ní zastupitelstvo schválilo vypracování 
potřebné dokumentace na vybudování 
zavlažování a tribun. Oslovili jsme firmy  
v okolí a musíme poděkovat, že se i v této 
těžké době najdou ty, které naši činnost 
podporují. Velký dík patří firmám Amipol, 
Stavby Polaštík, Lados a Stavby Tesař  
a obci Všemina. 

předseda TJ 

19. 6. SOBOTA OTEVŘENÍ LETNÍ ZAHRÁDKY (od tohoto data otevřeno každou sobotu od 17:00 hod.) 

26. 6. SOBOTA OKOLO VŠEMINY + VÝŠLAP PRO DĚTI (pořádá TJ Sokol Všemina a KRPŠ) 

24. 7. SOBOTA HOŘANSKO – DOLANSKO (+ zápas žáků) + ZÁBAVA S KAPELOU KOSOVCI 

7. 8.  SOBOTA VÝŠLAP OKOLO KAŠAVY

14. 8. SOBOTA  TURNAJ PŘÍPRAVEK

3. 9. PÁTEK      SPORTOVNÍ DEN PRO ZŠ A MŠ VŠEMINA (pořádá TJ Sokol Všemina a KRPŠ) 

4. 9. SOBOTA  ORIENTAČNÍ RALLY – 2. PEPÍKŮV MEMORIÁL

11. 9. SOBOTA  2. MEMORIÁL FRANTIŠKA MATŮŠKA (turnaj ve stolním tenise)

10. - 12. 9.    ZÁJEZD TURISTŮ DO POLSKÝCH TATER A TERCHOVÉ

TJ Sokol Všemina Vás zve na letní akce *

*Vše bude záležet na aktuálních protiepidemických opatření, proto může dojít k přeložení, nebo zrušení akce.

Těšíme se na vaši účast!


